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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Képviselő-testületének 2016. november 17. napján 900 

órától a Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal tanácstermében 
megtartott üléséről.  

 
Jelen vannak:   Bodnár László polgármester 

Fotta Csaba 
Krausz Csaba 
Sárközi Mariann  
Szlobodáné Dr. Nagy Judit 
Takácsné Bánlaki Anikó képviselők 

                             
   Dr. Kóder László jegyző  
 
Távolmaradt:  
 
Távolmaradását bejelentette: 
 

Takács Tibor képviselő 
 

 
 
Bodnár László polgármester köszönti a képviselőket, valamint Dr. Kóder László 
jegyzőt. 
 
A polgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a 7 fő képviselő-
testületi tagból 6 fő jelen van. 
 
Bodnár László polgármester a jegyzőkönyv hitelesítőnek Krausz Csaba és 
Sárközi Mariann képviselőket jelöli ki. 
 
 
Ezt követően Bodnár László polgármester javasolja, hogy a meghívóban 
szereplő napirendi pontok közül a 2.) napirendi pontot ne tárgyalja meg a 
Képviselő-testület. A módosításnak megfelelően a meghívóban szereplő 3.) 
napirendi pont 2.) napirendi pontra, a 4.) napirendi pont 3.) napirendi pontra 
változik. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) Rendkívüli települési támogatás megállapítása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
2.) Nagyteknősbéka ház fűtési- és víz-csatorna rendszerének fagytalanítására 

beérkezett árajánlat megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
3.) Bodnár László polgármester részére jutalom megállapítása. 

Előadó: Takácsné Bánlaki Anikó alpolgármester 
 
 
 
Bodnár László polgármester: 
Takács Tibor önkormányzati képviselő az ülés megkezdése előtt eljuttatott 
Jegyző Úr részére egy levelet és kérte, hogy azt a 2016. november 17. napján 900 

órára összehívott képviselő-testületi ülésen indokolt távolmaradása miatt a 
napirendi pontok tárgyalása előtt felolvasni szíveskedjen a Tisztelt Képviselő-
testületnek. Kérem Jegyző Urat, hogy a levelet olvassa fel a Képviselő-
testületnek. 
 
 
Dr. Kóder László jegyző Takács Tibor önkormányzati képviselő levelét 
felolvasta, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
Bodnár László polgármester: 
Takács Tibor képviselő úr több hiányosságot leír, melyet a szolgálati lakásoknál, 
az egészségháznál, illetve a mentőállomásnál tapasztalt. Levelében leírta, hogy 
kifestették a mentőállomáson a garázst, és ő szégyelli magát, ahogyan az kinéz a 
festés után. Ismereteim szerint a mentőállomás dolgozói a garázsban mosták a 
mentőautókat, ezért nem véletlen, hogy ott olyan állapotok uralkodtak. Már 
kértem a mentőállomás dolgozóit, hogy szüntessék meg az autók mosását a 
garázsban. Ez már egy több mint tíz éve fennálló probléma, hogy a garázs úgy 
néz ki, ahogyan kinéz. A régi városüzemeltetésnél, a GAMESZ-nál voltak 
szakemberek, akik ezt akkor megfelelően helyre tudták volna hozni. Nekünk ezt 
most közfoglalkoztatottakkal kellett megoldani. A garázs jelenlegi állapotát meg 
fogom nézni, arról tájékozódni fogok.  
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Takács Tibor képviselő úr leírta, hogy az önkormányzati bérlakások külső és 
lépcsőházi vakolatai borzasztón néznek ki. A bérlakások felújítására pályázatot 
szeretnénk benyújtani, mely során az energetikai feltételeknek is meg kell 
felelni. Képviselő úr leírta, hogy a mentőállomáson nincs kicserélve a neoncső, 
valamint nincs kicserélve a mentőállomás bejárati ajtaja felett a rossz 
izzófoglalat és mindig kiég az izzó. Azt mindenkinek látni kell, hogy milyen 
infrastruktúra állományt örököltünk az előző városvezetéstől. El kell dönteni, mi 
a fontossági sorrend, a bérházat szigeteljük-e, vagy fejezzük be azokat a 
munkákat, ami a település működésére veszélyt jelenthet. Képviselő úr 
kifogásolja a mentőállomás fűtési rendszerét is. Előfordult, hogy a 
mentőállomáson kikapcsolták a fűtést és akkor az orvosi ügyeleten nem volt 
fűtés. Ahhoz képest, amikor átvettük az orvosi ügyelet fenntartói működtetését, 
sokkal jobb lett annak a felszereltsége. Az orvosi szoba berendezései nem 
teljesen újra, de ki lettek cserélve, a feltételeknek azok megfelelnek.  
 
Szlobodáné Dr. Nagy Judit: 
Takács Tibor képviselő úr alkalmazott a mentőállomáson. Az alkalmazottnak is 
az az érdeke, hogy ahol dolgozik, minden rendben legyen. Ha kell, felmászok a 
létrára és kicserélem az égőt. Egy izzó kicserélése nem hiszem, hogy szakembert 
igényelne.  
 
Fotta Csaba: 
Véleményem szerint a Takács Tibor képviselő által leírt problémákat meg kell 
oldani. A kazán javítására egy szakembert fel kell kérni, hogy az megfelelően 
működjön. A levélhez csatolt képek alapján a garázs festése valóban nem szép, 
ezt el kell ismerni.  
 
Bodnár László polgármester: 
Mint említettem, a mentőszolgálat dolgozói sajnos a garázsban mossák a kocsit, 
mellyel rongálják az önkormányzat vagyonát. Jelzéssel fogok élni a 
mentőszolgálat vezetőjének is, hogy az állagmegóvás érdekében szüntessék meg 
ezt a tevékenységüket.   
 
 
1. napirendi pont:  Rendkívüli települési támogatás megállapítása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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Bodnár László polgármester: 
Az előterjesztésben szerepel, hogy az önkormányzat 2016. évben a központi 
költségvetésből mennyi támogatást kapott és azt mire használhatja fel. A 
Kulturális, Oktatási és Szociális Bizottság által felhasznált összegből, valamint a 
polgármester hatáskörében lévő megállapított krízis támogatásból látható, hogy 
ebben az évben erre a célra még 8 millió forint áll az önkormányzat 
rendelkezésére. A felhasznált összeg tehát lehetővé teszi, hogy a tavalyihoz 
hasonlóan rendkívüli települési támogatást biztosítsunk. A Képviselő-testületnek 
arról kell döntenie, hogy biztosítunk-e rendkívüli települési támogatást a 
gyermekek, illetve a 60 év feletti rakamazi lakóhellyel rendelkező lakosok 
részére. A szociális keret terhére ez az összeg rendelkezésre áll. Az 
élelmiszercsomagot először a gyermekek részére, ezt követően a 60 éven 
felüliek részére adnánk át. A gyermekek egy részének a Kormány biztosítja a 
szünidei étkeztetést, de úgy gondolom, hogy az nem lenne jó, ha különbséget 
tennénk gyerek és gyerek között, ezért minden gyereknek szeretnénk támogatást 
nyújtani. Az elmúlt évben a támogatásban részesített gyermekek felső korhatárát 
16. évben határoztuk meg. Most ettől eltérően javaslom, hogy minden 18. éven 
aluli gyermek részére biztosítsuk az egyszeri támogatást. 
 
Takács Tibor önkormányzati képviselő az ülés megkezdése előtt ehhez a 
napirendi ponthoz is eljuttatta az írásbeli hozzászólását, melyet az ülésen kért 
felolvasni. Kérem Jegyző Urat, hogy olvassa fel képviselő úr levelét. 
 
 
Dr. Kóder László jegyző Takács Tibor önkormányzati képviselő levelét 
felolvasta, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Takács Tibor képviselő javaslata, hogy amennyiben jogszabály engedi, 
lakásonként történjen meg a csomagosztás. 
 
Bodnár László polgármester: 
Takács Tibor képviselő javaslata tehát az, hogy ha jogszabály engedi, 
lakásonként történjen meg a csomagosztás, mert az elmúlt évben volt olyan, aki 
14 csomagot vitt haza, míg volt olyan háztartás, amelyben nem kaptak egyet 
sem. Körülbelül egy hónappal ezelőtt már beszéltünk a települési támogatás 
megállapításáról. Akkor azt is megbeszéltünk, hogy a gyerekek részére a 
támogatást december 3. napján mikulás napja előtt átadjuk. Véleményem szerint 
nem járható az a javaslat, hogy minden lakásba adjunk települési támogatást, 
mert azzal támadható az önkormányzati forrás felhasználása.  
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Takácsné Bánlaki Anikó: 
Településünkön 108 gyerek van 16. és 18. életév között. Amennyiben a 
Képviselő-testület kiterjeszti a támogatásra jogosultak körét, tehát a 18. életévet 
még be nem töltött gyermekek részére ad támogatást, akkor a tavalyi évhez 
képest 108-cal többen kapnak települési támogatást. Sajnos egyik ajándékozás 
sem igazságos, mert minden esetben sérül valaki.  
 
Bodnár László polgármester: 
Tavaly megnyitottuk a lehetőséget arra, hogy az önkormányzat rendelkezésére 
álló összeget a lakosság körében szétosztjuk. Szeretnénk minél nagyobb kört 
bevonni a támogatásba, ezért a 16. helyett 18. életévben állapítanánk meg a 
támogatásra jogosultak körét, mert van az önkormányzatnak rá forrása. Azt a 
mércét kell követni, amit minden évben tud tartani az önkormányzat, mert ha 
egy évben nem jut pénz támogatásra, akkor az már rossz fényt vet az 
önkormányzatra. Lakásonként nem tudunk támogatást biztosítani, mert a 
megállapításnál a rászorultsági feltételeket, jövedelmi viszonyokat, életkort 
figyelembe kell vennünk.  
 
Takácsné Bánlaki Anikó: 
Az elmúlt évben egy kereskedelmi üzletből vásároltuk meg a kiosztásra kerülő 
élelmiszereket, most azt két üzletben, a Stop ABC-ben, valamint a Morotva 
üzletházban kívánjuk beszerezni.  
 
Bodnár László polgármester: 
Mindkét üzlet a településünkön működik, mindkettő ide fizeti az iparűzési adót, 
ezért osztottuk meg a beszerzést. Az üzletekben beszerzendő áruk értéke közel 
azonos lesz, mellyel a helyi vállalkozókat tudnánk támogatni.    
  
Dr. Kóder László jegyző: 
A szociális törvény szerint nem értelmezhető jogosultsági feltételként a lakás 
fogalma, a szociális ellátás nem azt a célt szolgálja, hogy minden lakásba 
támogatást nyújtson a képviselő-testület. Szociális rászorultság szempontjából a 
lakás nem mérhető, így a szociális keretből erre a célra nem lehet támogatást 
nyújtani.   
 
 
Ezt követően Bodnár László polgármester a Takács Tibor képviselő által írásban 
benyújtott módosító indítványt bocsátotta szavazásra. 
 
A Képviselő-testület a módosító indítványt 6 igen szavazattal egyhangúlag nem 
fogadta el. 
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Ezt követően Bodnár László polgármester az előterjesztés mellékletét képező 
határozat-tervezetet bocsátotta szavazásra. 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
166/2016. (XI.17.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

rendkívüli települési támogatás megállapítása 
 
A Képviselő-testület 
 
1.) Úgy dönt, hogy Rakamaz Város Önkormányzata a karácsonyi ünnepek 

közeledtével természetben nyújtott települési támogatásként hivatalból 
egyszeri tartós élelmiszer csomagot kíván nyújtani minden, a településen 
állandó lakóhellyel rendelkező, 60. életévét meghaladó, vagy legkésőbb 
2016. december 31. napjáig a 60. életévét betöltő személy részére 3.500.- 
Ft/fő értékben és a településen állandó lakóhellyel rendelkező, 2016. 
december 31. napjáig 18. életévét még be nem töltött gyermek részére 
4.000.- Ft/fő értékben.  

 
2.) Az 1.) pontbeli ellátások forrását az önkormányzat 2016. évi költség-

vetésében a társadalom- és szociálpolitikai juttatások terhére biztosítja 
összesen 8.000.000.- Ft összegig.  

 
3.) Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a támogatásra jogosult gyermekek 

körének – 16. évről 18. évre történő – kiterjesztéséhez kapcsolódó 
módosítások tekintetében gondoskodjon az önkormányzat szociális rendelet 
módosítása tervezetének azonnali elkészítéséről és azt terjessze a Képviselő-
testület soron kívüli ülésére. 

 
4.) Felhatalmazza a polgármestert a további szükségessé váló intézkedések 

megtételére. 
 
Felelős: Bodnár László polgármester, Dr. Kóder László jegyző 
Határidő: azonnal, illetve legkésőbb 2016. december 20. 
  
 
 
 



 716 

2. napirendi pont: Nagyteknősbéka ház fűtési- és víz-csatorna rendszerének 
fagytalanítására beérkezett árajánlat megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A nagyteknősbéka házban kiépítésre került a fűtési és a víz-csatorna rendszer, 
melynek átadása meg is történt. A tiszta vizet leengedtük, hogy a rendszer ne 
károsodjon, azonban valamennyit mégis kellene fűteni az állagmegóvás miatt. 
Ennek érdekében árajánlatot kértem a fűtési rendszer fagytalanítására. Az 
árajánlat alapján a fagytalanításához a fűtési rendszert kellő folyadékokkal 
szükséges feltölteni, melyhez 100 liter fagyálló folyadék, valamint 350 liter 
desztillált víz beszerzése szükséges. A kazán jótállását azonban csak akkor 
biztosítják, ha az az előírt folyadékkal kerül feltöltésre, ellenkező esetben 
elveszíti a jótállást, illetve a rendszer károsodhat. A munkálatokat az AMAN 
Kft. vállalja elvégezni 376.000.- Ft + ÁFA összegért. A Kft. végezte ezen irányú 
befejező munkálatokat a nagyteknős házban, ezért célszerű lenne őket megbízni. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén Bodnár László polgármester a határozat-
tervezetet szavazásra bocsátotta. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
167/2016. (XI.17.) KT. 

h a t á r o z a t a  

Nagyteknősbéka ház fűtési- és víz-csatorna rendszerének fagytalanítására 
beérkezett árajánlat megtárgyalása  

A Képviselő-testület 
 
1.) A „Rakamazi Nagy-Morotva Vízi Tanösvény kialakítása és környékének 

fejlesztése” című projekt keretében megépített Nagyteknősbéka ház fűtési- és 
víz-csatorna rendszerének fagytalanítására beérkezett árajánlatot 
megtárgyalta. 
 

2.) Úgy dönt, hogy az AMAN KFT . (4400 Nyíregyháza, Csillag u. 1. fsz.1.) 
által benyújtott 376.000.- Ft + ÁFA, azaz 477.520.- Ft összegű árajánlatot 
elfogadja. A feladat ellátásának díját az önkormányzat 2016. évi 
költségvetésében az általános tartalék terhére biztosítja. 
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3.) Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására, valamint 

a további szükségessé váló intézkedések azonnali megtételére.  
 

Felelős: Bodnár László polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A határozatról értesül: 
1.) AMAN KFT. 4400 Nyíregyháza, Csillag u. 1. fsz. 1.  
2.) Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Iroda 
 
 
3. napirendi pont:  Bodnár László polgármester részére jutalom megállapítása. 

Előadó: Takácsné Bánlaki Anikó alpolgármester 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Takácsné Bánlaki Anikó alpolgármester szóbeli kiegészítése: 
2014. október 12-én egy ember mögött felsorakozva kapott bizalmat a város 
vezetése. Célunk, hogy munkánkat a tervszerűség, a hatékonyság, és a 
gazdaságosság jellemezze. Megítélésem szerint mindhárom kipipálható. Egy 
ember áll ennek az élén, a polgármester úr, ezért éltünk a lehetőséggel, hogy az 
elmúlt év munkáját tekintve jutalmat javasoljunk a részére. Azt láthatjuk, hogy 
mind a polgármester fizetése, mind a képviselő-testület tiszteletdíja átlagos 
szinten mozog. A vállalt feladat és az elvégzett munka indokolja, hogy a 
törvényi előírást figyelembe véve polgármester úr részére 3 havi jutalom 
megállapítását javasoljuk. Ennek indokait az előterjesztésben leírtuk. 
Polgármester úrnak nagy szerepe volt például a kerékpárút megépítésében, a 
hivatal épületének felújításában, az önkormányzati étkeztetési fejlesztések 
támogatásában, valamint Rakamaz város feladatai támogatásának 
megvalósításában. Az elnyert támogatások megszerzésében, szabályszerű 
felhasználásában a polgármester úrnak kimagasló érdemei vannak. Szintén 
komoly érdeme van polgármester úrnak a vízi tanösvény lezárásában, amely 
alapján az önkormányzatnak sikerült elkerülnie a támogatás visszafizetését. Ezt 
az akadályt sikerült a polgármester úr vezetésével átugornunk. Sajnálatos módon 
az önkormányzattal szemben a beszállítók bizalmatlanok voltak, ezért a korábbi 
vezetés megrendeléseit csak készpénzes fizetés esetén teljesítették. Nagy 
érdemnek tartom, hogy nekünk rövid idő alatt sikerült a beszállítók bizalmát 
visszaszerezni. Polgármester úr vezetése alatt az önkormányzatnak mind az 
ingó, mind az ingatlan vagyona gyarapodott, tehát munkánk során a 
tervszerűség, a hatékonyság és a gazdaságosság megvalósult. 
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H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Szlobodáné Dr. Nagy Judit: 
A Képviselő-testületnek lehetősége van arra, hogy polgármester úr munkájáért 
jutalmat állapítson meg. A jutalom összege az önkormányzat 2016. évi 
költségvetésében az általános tartalék terhére biztosítható. Az Ügyrendi 
Bizottság javasolja, hogy Bodnár László polgármestert az előterjesztésben 
meghatározott 3 havi illetményének megfelelő összegű jutalomba részesítse a 
Képviselő-testület. 
 
Dr. Kóder László jegyző: 
Takács Tibor önkormányzati képviselő az ülés megkezdése előtt ehhez a 
napirendi ponthoz is eljuttatta az írásbeli hozzászólását, melyet ismertetek a 
Képviselő-testülettel. 
 
 
Dr. Kóder László jegyző Takács Tibor önkormányzati képviselő levelét 
felolvasta, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
Dr. Kóder László jegyző: 
Az elmúlt 25 évben nagyon sok emberrel dolgoztam együtt. Azt a munkát, amit 
polgármester úr elvégez, csak azok látják, akik itt dolgoznak vele. Elmondható, 
hogy nagyrétű feladatot kell ellátni az önkormányzatnak, hogy az elmúlt évek 
hibáit kijavítsa. Polgármester úr az erejét és idejét nem kímélve folyamatosan 
végzi ezt a munkát. Olyan munkát végez, ami nem kérdőjelezhető meg, és ezt a 
település életben maradásáért, a település fejlesztéséért végzi. Én nap mint nap 
együtt dolgozom vele és látom a befektetett munkáját.  
 
Fotta Csaba: 
Az Ügyrendi Bizottsági ülésen hangzott el, hogy jegyző úr biztosan többet lát a 
napi munkából mint mi, de teljesen egyetértünk a véleményével. Polgármester 
úr az elvégzett munkájáért megérdemli a jutalom megállapítását. Munkáját jól 
jellemzi, hogy a beszállítók bizalmát sikerült visszaállítani, tehát az 
önkormányzatnak a szavahihetősége visszaállt. A gazdálkodás átgondolt, ezt mi 
is így látjuk. Úgy gondolom, hogy polgármester úr alapfizetése egy ilyen munka 
esetén egyáltalán nem magas, melyet jutalom megállapításával tudunk 
kompenzálni.  
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Szlobodáné Dr. Nagy Judit: 
Tudom, hogy egy önkormányzat nem hasonlítható össze egy vállalkozással, de 
ha egy vállalkozás nem veszteséges, akkor az ügyvezetőnek prémiumot, illetve 
jutalmat állapít meg a taggyűlés. Ez a jutalom általában a munkájától függően az 
ügyvezető éves bérének 0-100 %-áig terjedhet. Véleményem szerint a 
polgármester úrnak javasolt jutalom nem eltúlzott. A környező településeken, 
ahol jó munka folyik, hasonló jutalmat állapít meg a Képviselő-testület a 
polgármester részére. Én támogatom a jutalom megállapítását, mert egy 
települést irányítani, menedzselni nem egyszerű feladat. Az önkormányzatnak 
nincsenek pénzügyi problémái ami azt jelenti, hogy a polgármester jól dolgozott.  
 
Takácsné Bánlaki Anikó: 
Polgármesternek lenni nem azt jelenti, hogy hétfőn reggel felveszem a ruhámat 
és péntek délig polgármester vagyok. Itt este is és hétvégén is állandóan 
polgármesternek kell lenni és végezni kell a feladatokat. 
 
 
Ezt követően Bodnár László polgármester a napirendi pont kapcsán személyes 
érintettségét jelentette be. Kéri a Képviselő-testületet döntsön abban, hogy 
kizárja-e a döntéshozatalból. 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
 168/2016. (XI.17.) KT. 

h a t á r o z a t a 
 

döntéshozatalból való kizárás 

A Képviselő-testület 
 

Bodnár László polgármestert a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 49. §-ának (1) bekezdése alapján a 
döntéshozatalból kizárja. 
 
 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzatának 

169/2016. (XI.17.) KT. 
h a t á r o z a t a  

 
Bodnár László polgármester részére jutalom megállapítása 

 
A Képviselő-testület 
 
1.) Úgy dönt, hogy Rakamaz Város Polgármestere Bodnár László részére – a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/H. § (1) 
bekezdésében biztosított felhatalmazás alapján – a 2015. és 2016. években 
végzett kimagasló munkájának elismeréseképpen 3 havi illetményének 
megfelelő összeget, azaz bruttó 1.346.190.- Ft jutalmat állapít meg. A 
jutalom összegét az önkormányzat 2016. évi költségvetésében az általános 
tartalék terhére biztosítja. 

 
2.) Felkéri az Ügyrendi Bizottság elnökét és a jegyzőt, hogy a jutalom kifizetése 

érdekében a további szükséges intézkedéseket soron kívül megtegye. 
 
Felelős: Szlobodáné Dr. Nagy Judit az Ügyrendi Bizottság elnöke 
     Dr. Kóder László jegyző 
Határidő: 2016. november 28. 
 
 
 
Bodnár László polgármester: 
Köszönöm a Képviselő-testület irányomba tett hozzáállását. Takács Tibor 
képviselő úrnak abban igaza van, hogy ha egyedül ülnék itt és a Képviselő-
testület nem egy irányba húzza a szekeret, akkor sokkal nehezebb dolgom lenne. 
Úgy gondolom, hogy a képviselő-testületet a polgármester képviseli. 
Igyekeztem arról gondoskodni, hogy minél kevesebb feladatot érezzenek a 
képviselők. A gazdálkodást súlyos forint hiányokkal vettük át. Itt nem csak a 
beruházással kapcsolatban volt hiány, hanem kifizetetlen számlák is sorban 
álltak. Mindent megtettünk azért, hogy az önkormányzat működjön. A jövőben 
is így képzelem ezt a munkát, hogy szabadidőt nem kímélve kell tevékenykedni. 
A településnek is sokkal könnyebb lenne, ha nem így vettük volna át a 
települést, azonban nagyon sok feladat van még, amit félbehagytak és nekünk 
kell elvégeznünk.   
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Ezt követően Bodnár László polgármester az ülést 1010 órakor bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 

Bodnár László    Dr. Kóder László 
                     polgármester                jegyző 
 
 
 

Krausz Csaba     Sárközi Mariann  
jegyzőkönyv-hitelesítők 

 
 
 


